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Kmetijsko blago ima prednost
Čeravno zvečine razpeti med rednJm delpni v

raznih delovniii organizacijah in zgolj polovičnim
popoManskim kmelovanjem, mnogi Horjuld 6i-
tijo in mislijo predvsem kot kmetje. Ljnbezen do
zemlje, ki je dolga stoietja usmerjala žtvljenje v
kraju, je preavela vse »modernistične« skušnjave
in koso in motiko zdaj prav tako vešče sučejo tudi
mlajši, ki naj bi sicer sedeli za kompjuterji in
ugibali o neslutenib šuinah kibernetike.

Prav zato je tudi krajevna kmetijska zadruga
prava Meka kmetov v kraju, saj v kmetijstvu
naposled ne gre tudi brez najrazličnejših sekun-
darnih potrebščin, ki jih zgolj roke in stroji ne
morejo nadoknaditi.

»Še posebej veliko povpraševanja je po umet-
nih gnojilih,« je povedal Franc Lončar, ki skrbi za
prodajo kmetijskega reprodukcijskega materiala
v zadružni prodajalni. »Toda žal tu ne gre tudi
brez težav, saj na primer letos le s precejšnjo
zamudo dobivamo nekatere vrste dušičnih gnojil,
ki bi jih sicer kmetje potrebovali že prej. Podobno
že nekaj časa ni tudi žit za živinsko krmo, po
katerih prav tako veliko sprašujejo in rudnin za
dodatek živini. Krmnih žit se ne moremo nadejati
vse tja do nove žetve.

Vsekakor bolje pa je pri semenih in raznih
zaščitnih sredstvih. Tako je bilo letos na voljo
dovolj semen koruze, ovsa, ječmena, pese in raz-

nih trav mešanic, manjkalo pa ni tudi škropiv za
plevel.

Sprašujejo pa seveda tudi po raznih drugih
potrebščinah, kot na primer po rezervnih delih za
kmetijsko mehanizacijo in gradbenem materialu.
Nekaj tega imamo namreč prav tako v proda-
jalni.«

Vse to blago, ki ga dobavlja Kmetijska zadruga
Ljubljana, je zdaj nagneteno v nekaj skromnih
prostorih maiega zadružnega poslopja in na Fran-
cu Lončarju je, da vse to tekoče posreduje porab-
nikom.

»Mislim da ne bi bilo napak, ko bi to delo malce
mehanizirali,« pravi na to Franc. »Zdaj je treba
vse to prekladati in natovarjati na roke, kar pa
seveda ni ravno najboli prijetno. Vsekakor upam,
da bo v novem (prenovljenem) skladišču na Ljub-
gojni, kamor naj bi se preselili še letos, to bolje
•urejeno. Če že ne drugega, bosta tu dva delavca,
medtem ko tu že vseskozi delam sara (Franc zdaj
dela v zadrugi četrto leto).«

Novo skladišče na Ljubgojni bo druga velika
pridobitev horjulskih kmetov. Tu bo sploh več
zunanjih in notranjih prostorov, rampa, živinska

tehtnica in poseben prostor za kmetijskega pospe-
ševalča. Sploh je tu pričakovati novo živahno
kmetijsko vozlišče, ki ne bo le tokoče oskrbovalo
okoliške kmete s potrebnim materialorn, ampak
jim odpiralo tudi široke perspektive za naprej.
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